

## 2020年上海国际咖啡茶饮展会-FHC咖啡文化节

产品名称	2020年上海国际咖啡茶饮展会-FHC咖啡文化节
公司名称	沈伟专业会展人
价格	.00/个
规格参数	刘凤玲:18721286797 刘凤玲:18721286797 刘凤玲:18721286797
公司地址	上海市
联系电话	18721287393 15800655929

### 产品详情

2019FHC咖啡小镇 - 咖啡冠军表演秀邀请了国内9位 嘉宾，每天出品1,500杯咖啡。不但带来精彩的现场表演，更加咖啡美学传递给所有观众。而 趣味杯测邀请了7家生豆贸易商，分享了近50款咖啡豆，其中不妨有世界竞标豆种。带来独具特色的咖啡豆产品，传播从咖啡豆种植技术至成品咖啡豆的点滴过程。

2019 FHC Coffee Town-Coffee Champion Show invited 9 domestic guests to produce 1,500 cups of coffee per day. It not only brings wonderful live performances, but also delivers the coffee aesthetics to all audiences. Cup Test invited 7 raw bean traders to share nearly 50 types of coffee beans, among which there may be world high quality beans. Bring unique coffee bean products and spread the drip process from coffee bean planting technology to finished coffee beans.